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DJEČJI VRTIĆ „BUBAMARA” 

GORNJI KNEGINEC 

ULICA UČITELJA VJEKOSLAVA KEZELE 8 

42 204 TURČIN 

 

KLASA: 601-02/22-07/01 

URBROJ: 2186-05-02-22-03 

Gornji Kneginec, 28. 2. 2022. godine 

 

 

 

SAŽETAK ZAPISNIKA 

s 14. sjednice Upravnog vijeća Dječjeg vrtića „Bubamara”, održane dana 28.2. 2022. s 

početkom u 18 sati. 

 

Nazočni: 

Ivica Đuranec-predsjednik     

Dragica Večerić                  

Marija Ivanušić 

Tanja Keretić Grđan 

Marko Zorko – predstavnik roditelja                      

Mihael Magdić –zamjenik predsjednika                      

Branka Ptiček- predstavnica stručnih radnika 

Ostali nazočni: Mirjana Sekol–  ravnateljica dječjeg vrtića 

    Ivana Cvek Vidić – voditeljica računovodstva 

    

Predsjednik Upravnog vijeća, Ivica Đuranec,  pozdravlja nazočne, konstatira prisutnost sedam 

vijećnika (kvoruma) te predlaže sljedeći: 

 

DNEVNI RED: 

1. Verifikacija zapisnika s 13. sjednice 

2. Razmatranje prijava na natječaj za odgojitelja/ice pripravnika/ce i donošenje odluke o 

odabiru kandidata te sklapanju ugovora o radu 

3. Razmatranje prijava na natječaj za psihologa/inju i donošenje odluke o odabiru kandidata te 

sklapanje ugovora o radu 

4. Razmatranje ustroja skupina prema Državnom pedagoškom standardu u područnom 

odjeljenju u Lužanu Biškupečkom i i donošenje odluke o preseljenju djece koja su navršila tri 

godine starosti iz skupine Jagodice u skupinu Loptice. 

5. Donošenje odluke o raspisivanju natječaja za odgojitelja/icu pripravnika/icu -1 kandidat na 

određeno puno radno vrijeme 

6. Razmatranje pristiglih ponuda u postupku jednostavne nabave i donošenje odluke o odabiru 

najprihvatljivijih po predmetima jednostavne nabave 

7. Razmatranje i donošenje prijedloga odluke o izmjeni i dopuni  Statuta 

8. Razmatranje postupka kršenja kućnog reda od strane roditelja korisnika usluga Vrtića i 

postupanje u skladu s čl. 5.i čl.6. Pravilnika o kućnom redu 

9. Razmatranje dostavljenih ugovora za sufinanciranje djece s područja općine Sveti Ilija i 

donošenje odluke o davanju suglasnosti ravnateljici za potpisivanje istih 

10. Razmatranje Zahtjeva za upis pristiglih izvan 2. natječajnog roka  
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11. Razno 

 

Kako nitko nije imao primjedbe na dnevni red niti dopunu dnevnog reda isti predsjednik 

Upravnog vijeća daje na glasovanje. 

ZAKLJUČAK: Dnevni red je jednoglasno prihvaćen (7 glasova ZA). 

 

Ad.1. 

Članovi Upravnog vijeća konstatiraju kako nemaju primjedaba na zapisnik s 13. sjednice, 

stoga  Predsjednik Upravnog vijeća isti daje na glasovanje. 

ZAKLJUČAK: Zapisnik s 13. sjednice Upravnog vijeća je jednoglasno prihvaćen. 

(7 glasova ZA). 

 

A.d.2. 

Predsjednik Upravnog vijeća daje riječ ravnateljici Vrtića. 

Ravnateljica je izvijestila da su u natječajnom roku od 16.-24. veljače 2022. godine s 

kompletnom dokumentacijom pristigle 2 prijave sljedećih kandidata/kinja: 

Margareta Cikač 

Ivana Plevnjak 

Nakon uvida u dokumentaciju, ravnateljica predlaže kandidatkinju Margaretu Cikač.  

ZAKLJUČAK: 

Jednoglasno (7 glasova ZA) donijeta je odluke o izboru kandidatkinje Margareta Cikač za 

odgojiteljicu-pripravnicu te se zadužuje ravnateljica za sklapanje ugovora o radu. 

 

A.d.3. 

Predsjednik Upravnog vijeća daje riječ ravnateljici Vrtića. 

Ravnateljica je izvijestila da su u natječajnom roku od 17.-25. veljače 2022. godine s 

kompletnom dokumentacijom pristigle 2 prijave sljedećih kandidata/kinja: 

Marija Pucak 

Petra Draginić 

Ravnateljica izvještava da je kandidatkinja Marija Pucak dana 23. veljače 2022. godine 

pismeno opozvala prijavu na natječaj. 

Nakon uvida u dokumentaciju, ravnateljica predlaže kandidatkinju Petru Draginić.. 
 

ZAKLJUČAK: 

Jednoglasno (7 glasova ZA) donijeta je odluke o izboru kandidatkinje Petre Draginić za 

psihologinju te se zadužuje ravnateljica za sklapanje ugovora o radu. 

 

A.d. 4. 

Predsjednik Upravnog vijeća  daje riječ ravnateljici koja obrazlaže kako je zbog  primjene 

Državnog pedagoškog standarda u područnom odjeljenju u Lužanu Biškupečkom nužno 

organizirati odgojno-obrazovni rad u dvije odgojno-obrazovne skupine. 

Napominje da je trenutno upisano 22-oje djece u dobi od navršene jedne godine života do 

polaska u školu, od čega je 5-ero djece u dobi do 3 godine života a 17-ero djece u dobi od 

navršene tri godine života. Po prvom i drugom natječajnom roku prijavljeno je i upisano samo 

jedno dijete. Djeca su razmještena u dvije skupine prema dogovoru odgojiteljica. Radile su 

dvije odgojiteljice uz ispomoć odgojiteljice Vedrane Babić. Ravnateljica predlaže da se 

formiraju skupine prema DPS-u i premjeste djeca koja su navršila 3 godine starosti iz jasličke 

skupine „Jagodice“ u vrtićku skupinu „Loptice“ te napominje da će s djecom raditi četiri 
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odgojiteljice. O možebitnom preseljenju djece u drugu skupinu obaviještena je predstavnica 

roditelja iz područnog odjeljenja Petra Štefica Meštrić. 

Predsjednik Upravnog vijeća napominje kako će takva organizacija iziskivati povećanje 

troškova te otvara diskusiju. 

Članovi su se u diskusiji osvrnuli na troškove takve organizacije rada, ali zbog zakonskih 

osnova se slažu da se skupine organiziraju prema DPS-u. Predsjednik daje prijedlog da se 

skupine organiziraju prema DPS-u te da se izvrši premještaj djece koja su navršila tri godine 

starosti iz jasličke skupine „Jagodice“ u skupinu „Loptice“ na glasovanje.  

 

ZAKLJUČAK: Jednoglasno (7 glasova ZA) donijeta je odluke da se formiraju skupine prema 

DPS-u i premjeste djeca koja su navršila 3 godine starosti iz jasličke skupine „Jagodice“ u 

vrtićku skupinu „Loptice“. 

 

A.d. 5. 

Predsjednik Upravnog vijeća daje riječ ravnateljici Vrtića. 

Ravnateljica je izvijestila kako zbog nove organizacije rada u područnom odjeljenju u Lužanu 

Biškupečkom  postoji potreba raspisivanja natječaja za odgojitelj/icu- 1 izvršitelja/icu, puno 

radno vrijeme, određeno do 30.6.2022. godine.  

ZAKLJUČAK: Jednoglasno (7 glasova ZA)  je donijeta odluka da se raspiše natječaju za 

radno mjesto odgojitelja/ice-pripravnika/ice na puno određeno radno vrijeme do 30.6.2022. 

godine. 

 

A.d.6 

Predsjednik Upravnog vijeća daje riječ voditeljici računovodstva koja izvještava o upućenim 

pozivima i pristiglim ponudama. Nakon uvida u pristigle ponude predsjednik Upravnog vijeća 

otvara diskusiju. Za riječ se javila gospođa Marija Ivanušić i napominje da je bitno voditi 

računa o kvaliteti namirnica (artikala).  

 

ZAKLJUČAK: Jednoglasno (7 glasova ZA)  je donijeta odluka o prihvaćaju sljedećih ponuda 

u postupku jednostavne nabave: 

Svježe voće i povrće – Ena Fruit d.o.o. 

Kruh i pekarski proizvodi – Klas d.o.o. 

Mlijeko i mliječni proizvodi – Vindija d.d. 

Meso i mesne prerađevine – Mesnica Novotny 

Ostale namirnice –smrznuta riba te grupa ostali smrznuti proizvodi – Ledo Plus d.o.o. 

 

A.d. 7. 

Predsjednik daje riječ ravnateljici, koja predlaže dopune i izmijene Statua Vrtića zbog 

promjena zakonskih i podzakonskih akata (Zakon o ustanovama, Uredbi o uredskom 

poslovanju). 

 

Predlažu se  izmjene i dopune čl. 7. i čl. 48. Statuta Dječjeg vrtića “Bubamara”. 

U čl. 7. Statuta iza stavka 5. dodaje se novi stavak 6. koji glasi 

„Zaglavlje akata izdanih na temelju javnih ovlasti sadrži: 

1. grb Republike Hrvatske 

2. naziv »Republika Hrvatska« 

3. naziv pravne osobe s javnim ovlastima 

4. klasifikacijsku oznaku 

5. urudžbeni broj 



4 

 

6. mjesto i 

7. datum izrade akta.“ 

 U čl.48. u stavku 2. iza riječi „natječaja“  dodaje se tekst „ koji se objavljuje na mrežnim 

stranicama i oglasnim pločama Hrvatskog zavoda za zapošljavanje, mrežnim stranicama, 

oglasnim pločama Vrtića i u Narodnim novinama.“  

ZAKLJUČAK: Jednoglasno (7 glasova ZA)  je donijet prijedlog odluke o izmjenama i 

dopunama Statuta Vrtića . 

A.d.8. 

Predsjednik Upravnog vijeća daje riječ ravnateljici koja je izvjestila o kršenju čl. 5.  i čl. 6. 

Kućnog reda od strane roditelja. Predsjednik otvara diskusiju. U diskusiju se uključuju svi 

članovi i smatraju da se roditelji trebaju primjereno ponašati prema službenim osobama Vrtića 

kako se ne bi dovodili u situaciju da se primjeni zakonska mogućnost otkaza Ugovora.  

ZAKLJUČAK: Jednoglasno (7 glasova ZA)  donijeta je odluka o davanju upozorenja 

roditeljima koji su kršili Kućni red. 

A.d. 9. 

Predsjednik Upravnog vijeća izvještava kako su pristigla dva ugovora o sufinanciranju 

programa Vrtića od strane općina Sveti Ilija za djecu roditelja koji su se preselili na područje 

općine Sveti Ilija, te otvara diskusiju. Gospodin Marko Zorko je mišljenja da djeci treba 

omogućiti daljnji polazak u programe našega vrtića. 

ZAKLJUČAK: Jednoglasno (7 glasova ZA)  donijeta je odluka kojom se daje suglasnost 

ravnateljici za potpisivanje ugovora o korištenju usluga Vrtića s Općinom Sveti Ilija. 

A.d. 10. 

Predsjednik Upravnog vijeća konstatira da su pristigla izvan drugog natječajnog roka koji je 

bio u prosincu 2021. godine sljedeća dva zahtjeva za upis: 

-T. Č. 

-A. D. 

Nakon diskusije predsjednik daje prijedlog odluke o upisu izvan natječajnog roka za oboje 

djece na glasovanje. 

 

ZAKLJUČAK: Jednoglasno  (7 glasova ZA) donijet je prijedlog odluke o upisu djece u Vrtić 

izvan natječajnog roka koji će se proslijediti Općinskom načelniku na suglasnost. 

 

A.d. 11. 

Informacije primljene na znanje. 

Kako se više nitko nije javio za riječ, predsjednik Upravnog vijeća je zaključio sjednicu u 

18:45 minuta. 

Zapisničar:                                                                                   Predsjednik Upravnog vijeća: 

Ivana Cvek Vidić                                                                         Ivica Đuranec 

                                                                                                      

_____________________                                                           ______________________ 

 


